
ZÁPIS ZE SCHŮZE ŠKOLSKÉ RADY 
Datum: 9. června 2025 
Místo konání: ZŠ a MŠ Mladé Buky 
Přítomni: Bc. Sochanová, Mgr. Zmatlíková, Mgr. Šváb, Bc. Denisa Červená, Tangelmayerová, 
Mgr. Petr Krajanis, DiS. 
Omluveni: Bc. Andělová 

 

Program jednání: 

1. Zpětná vazba rodičů 
o Rodiče vyjádřili pozitivní reakce na aktivitu školy na Facebooku a webových 

stránkách. Ocenili zejména aktuální informace a fotogalerie. 
o Zazněl podnět týkající se organizace branného výcviku na Bradle – rodiče by 

uvítali jasná kritéria výběru účastníků, ideálně v rámci jedné třídy. Téma je v 
jednání. 

2. Informace ředitele školy (Mgr. Petr Krajanis, DiS.) 
o Došlo ke zlepšení mediální prezentace školy (Facebook, Zonerama – 

pravidelná fotodokumentace). Facebook školy spravuje Bc. Denisa Červená za 
2. stupeň, Mgr. Alena Imrišková za družinu a klub, Alena Pavlínková za 1. 
stupeň. 

o Před budovou školy budou umístěny stožáry s vlajkami školy a ČR. 
o Škola započala zapojování žáků do rozhodovacích procesů – první oblastí byla 

volba jídel, změnu děti přivítaly. 
o Den matek proběhl úspěšně, obdržel pozitivní zpětnou vazbu. 
o Škola klade důraz na partnerskou spolupráci s rodiči a kvalitní komunikaci. 

Personální změny a spolupráce s programy 

o Od školního roku 2025/26 bude výchovnou poradkyní Bc. Denisa Červená. 
o Ráda by zahájila programy zaměřené na etiku, mezilidské vztahy a osobnostní 

rozvoj, se záměrem aktivně zapojit i žáky 1. stupně. Cílem je podpořit zdravé 
třídní klima, spolupráci mezi dětmi a posílit jejich sociální kompetence. 

o Je plánována také spolupráce s organizací SEMIRAMIS, bude potřeba finanční 
podpora ze strany obce. 

           Pedagogické nástroje a rozvoj 

o Škola plánuje využití portálu Proškoly.cz pro testování žáků – cenově 
výhodnější alternativa ke SCIO. 

o Pokračuje podpora sportovních a kulturních akcí. 
o Ve školce budou zavedeny nové postýlky od truhláře (vzorek byl 

odsouhlasen). Plánují se i nové úložné prostory včetně sušárny. 

Provozní záležitosti 

o Pedagogům byla předložena vize založení školního parlamentu. 
o Bylo požádáno o navýšení kapacity školní družiny na 97 dětí. 



o Ze strany zákonných zástupců jejichž děti docházejí do školní družiny máme 
podněty a žádosti na prodloužení provozní doby družiny: začátek od 6:00, 
konec provozu v 17:00. Tento požadavek bude velmi pečlivě zvážen. Případné 
změny budou s dostatečným časovým předstihem zveřejněny. 

Vzdělávání a inovace 

o Podpora dalšího vzdělávání pedagogických i nepedagogických pracovníků. 
o Inovace výuky – např. výuka v blocích v rámci jednoho předmětu nebo bloky 

mezipředmětové. 
o Zvýšení povědomí o výpočetní technice a umělé inteligenci – zařazení témat 

do výuky ostatních předmětů. 
o Projektový týden – jednotné téma, zapojení celého 2. stupně, jednotliví 

učitelé povedou workshopy na předem domluvené téma. 
o Nadále budou adaptační kurzy pro 6. ročník. Vedení školy bude podporovat 

jakékoliv druhy primárně preventivních aktivit vedoucí ke zlepšení klimatu ve 
školních skupinách. 

Změny 

o Projekt Dobrý žák bude upraven – finanční odměna za sběr papíru bude nově 
využita jednotlivými třídami dle vlastního uvážení (např. výlet). 

o Uvažujeme o spolupráci s programem Tonda Obal. 

GDPR 

o Zahájeno aktivní využívání GDPR aplikace v programu Bakaláři. Konkrétně se 
jednalo o souhlas zákonných zástupců se zveřejňováním fotografií pro účely 
propagace školy. 

3. Různé 
o Zazněl dotaz rodičů, proč městys nezajišťuje pravidelné sekání trávy na 

zahradě mateřské školy. Otázka je v jednání. 

 

Zapsala: Bc. Denisa Červená 
Schváleno dne: 9. 6. 2025 
 


